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Πέραν των Συνεδριάσεων και της έκδοσης αποφάσεων που 

εμφαίνονται στο αποσταλέν έγγραφο προγραμματίστηκε και 

έγινε επίσκεψη των Δημοτικών Συμβούλων στο Πανεπιστήμιο 

Δυτικής Μακεδονίας όπου ενημερώθηκαν για την πορεία 

ολοκλήρωσης των εγκαταστάσεων, τη λειτουργία και τις 

επιτυχίες του Πανεπιστημίου εντός και εκτός συνόρων. 

Στα πλαίσια αυτά είχε προγραμματιστεί και επίσκεψη στις 

εγκαταστάσεις της ΔΕΥΑΚ ,αλλά για λόγους υποκειμενικούς δεν 

έγινε και θα πραγματοποιηθεί το επόμενο χρονικό διάστημα, 

όπως και επισκέψεις σε επιτυχημένες επιχειρηματικές δράσεις 

στο Δήμο μας. 

Επίσης έχει ολοκληρωθεί η τροποποίηση του Κανονισμού 

λειτουργίας του Δημοτικού Συμβουλίου,αλλά αναμένοντας τις 

εξαγγελθείσες τροπολογίες του Υπουργείου Εσωτερικών θα 

εισαχθεί προς συζήτηση στο Δημοτικό Συμβούλιο σε επόμενη 

συνεδρίαση.  
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